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sa 123, sjednice Vijeia Hrvatske komore rnedici
odrLane 22. sijelnja 2021. godine s podetkorn u l l
Kr5njavoga I sa sljededim

Usvajanje zapisnika sa 121" sjednice Vijeia HK
Usvajanje zapisnika sa 122. sjednice Vijeia HK
Pravilnik o sadrZaju, rokovima i postupku traj
strudnosti medicinskih sestara, savj etovanj e sa

4. Autentidno tumadenje Poslovnika o izboru i
medicinskih sestara i Pravilnika o izboru tijela
dono5enje Poslovnika o dopunama Poslovnika
Hrvatske komore medicinskih sestara i
izboru tijela Hrvatske komore medicinskih

208436102, poslovni radun:

kih sestara (u daljnjem tekstu: K Jfa)
reb,sati d prostorijama Hotela Westin,

struldnog usavr5avanja i provjere
ntergsiranom j avnoSiu, primjedbe,
ivu {elegata Skup5tine Hrvatske komr
vatske komore medicinskih sestara ili

r izboiu i opozivu delegata Skup5tine
e PraVilnika o doprunama Pravilnika o

usavr5avanja,

usvoJen

5.

6.

7.

8.

Dopuna Odluke o imenovanju Povjerenst.va,

Dopuna Odluke o raspisivanjupozivaza d,osta

Prij edlo g ponovne uspostave bodovanj a rtrrf no g

Razno.

Nazodan je 2l dlan Vijeia.
Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad 1)
Usvajanje zapisnika sa 121. sjednice Vijeda I{K
Zapisnik sa I2l . sj ednice Vij e6a HKMS j e j edno gl

Ad2)
Usvajanje zapisnika sa 122. sjednice Vijeda Il
Ivica RaZnj evi6 zatralio je ispravak u zapisnikru u dij
Povjerenstvazapomof stradalima u potresu. U r.api
Povjerenstva usvojena jednoglasno, dok je u stv



Zapisnik sa 722. sjednice Vijeia HKMS ,je jerlnogl
RaZnjevii te ispravak datuma odrLavanja sjednice.

Ad3)
Pravilnik o sadrZaju, rokovima i postupku trajn
strudnosti medicinskih sestara, savjetovanje sa
XrClanovi Vijeda zapdrnili su primjedbe prema dlar
postupku trajnog strudnog usavrSavanja i provjere s

savjetovanj a sa zainteresiranom javnoSiu.
Predsj ednic a Y ijeca predloZi la j e da dlanrrvi Vij eia
Rasprava je podela s nadelnim primjedbama

Prva nadelna primjedba Agneza Aleksijevii rel<la je
je definirano Zakonom o sestrinstvu koji je terneljni
dokumenti tako da tu ne vidi ni5ta sporno.
Zvonimir Pardina se slaZe s Agnezom Aleksijevi6,
povladi za sobom i druge promjene. Agnezahleksij
poluinformacijama.
Prva nadelna primjedba je jednoglasno odbijenar.
Druga nadelna primjedba: Mladen SamardZija p,oj
primorava nekoga na odrLavanje predavanj a,;:ra ga,
obveze. Agneza Aleksijevii rekla je kako, se osjeda p
kako to jednostavno nije istina te kako nitko nLe m
predavanja se uvijek mogu organizirati i prijavirti kao
specijalizistidkim odjelima. Smatra da lijr:dnioi ne t
medicinskih sestara koje mogu biti predavadi. Ako
to se uvijek moZe organizirati
Druga nadelna primjedba je jednoglasno odbijena.
Treia nadelna primjedba: Mladen SamardZija pojasn
obrazovanja. dodatnog, specijalistidkog i trajnog s

smatra da nema potrebe za oslolbadanjem od skuplj
svoja, a ne treba gledati druge komore. Brankica Ivi
oslobadanja obveze skupljanja bodova, niti mirovanj
da ta Komora nije primjer dobre prakse. Ilojan llaki6
treba osloboditi skupljanj a bodova.
Tre6a nadelna primjedba je jednoglasno odbijena.
Cetvrta nadelna primjedba - 1. todka: Mladen Srem

predavanja nego o pet tema. Anastazija S,orii tJlanii
planova trajnog usavr5avanja provedena anketa u koj
kako je 5 tema optimalan broj za jednu ustanovu,
m o gu p onavlj ati ne o gran ideni broj puta za rczliiiite
ona kao glavna sestra moLe napraviti plan trajrrrc,g
moZe naknadno prijaviti koliko god Zeli predavanja
Pardina rekao je bi trebalo staviti minimallni br:oj pred
po potrebama, ane da se limitirana 5 predavanja. An
KBC-a Sestre milosrdnice koji ima velik hroj rnedici
godi5nje, ali uz to organiziraju i velik broj tedzrjerva i

ro uLs'fojen uz ispravak kako je naveo Iv]ca

ltra {a ako se izvr5i ova promjena, to
i6 rekla je kako ljudi barataju

rrrr4 uv v vrJrlv

ipotreba zapredavadem iz druge strfrke,

anjd, a da drrj
:a:zija Sori
:itr qestara

predavanja. Tajnik Komore rekla je



da ovo pitanje nije predmet Pravilnika te da se ovdie
tom smilsu Vijeie moLe dati uputu Povjerenstvu za
Bakii naglasio je kako se radi o pet tema, a nr:: o pet
broj predavanja nije limitiran, vei samo broj l;erna. S
predavanja koliko je potrebno. Cecilija Rotim je rekl
ustanovu, te da svaka medicinslka sestra todno zna
predavanje moZe ponavljati i prijaviti dodatna
postoji moguinost prijave predavanja u organiizaciji
Cetvrta nadelna primjedba - 1. todka odbiljena je> uz -
Uetvrta nacelna primjedba - 1. l.odka odbiljena je> uz j
Cetvrta nadelna primjedba -2.to(ka: Mladen Samar
predmet Pravilnika nego se radri o sustavu kvalitete.
o prijedlogu Povjerenstva za bolnidku djelatnost koj
provodenja planova trajnog usavr5avanja. To bi znad
ustanova stvarno i odrLala predavanja koja je prijavil
upravljanja kvalitetom u Komori. Za kontrolu kvali
je odgodenarudi epidemije, a ko.jom bi so zapoilelo s

trajnog usavr5avanja. Ovaj dio nije predmet Pravilni
trajnog usavrSavanj a, vet se radi o sustavu kval itete
Aleksijevii primijetila je kako se u primjedbi navod
Smatra da nitko nema pravo niti ovlasti kontrolirati g
slaZe s Agnezom Aleksijevi6 i rnisli da svaka glavna
drugim djelatnostima, buduii da se ne racli sarno o
kako ona moZe kontrolirati samo medicinske sestre u
kolegice u zdravstvenoj njezi u kuii, patr,onaZi ili
je u pro5losti bilo predavanja kcrja su ponistena, prem
ravnatelji odgovorni za provodenje predavanja te da
predavanjima. Te5ko bi bilo kontrolirati tisuie Frreda
Agneza Aleksijevii rekla je kako je glavnim sestrar
Cetvrta nadelna primjedba - 2. todka je jednoglasno
Primjedba na dlanak 3" : Agneztt Aleksijevi6 rekJa je
sudionici koji su zato nagradeni bodovinrLa, pa rnisli
Primjedba na dlanak 3. je jednoglasno odbijena.
Primjedba na dlanak 5.: Mladen SamardZija p<rjasnio
tedajeva, avelina medicinskih sestara nerna rnoigu
reklaje da se na taj nadin mogu propisati kao o,bilezn
dalje. Zvonimir Pardina rekao je da bi bilo dobro da
nekoga obvezati, osobito stoga Sto su takvi tedajevi
Instruktori se vi5e ne bi mogli baviti svojim poslom, i
skupa. AgnezaAleksijevid rekla je kako je sve trr idej
Pardina rekao da CPR. ukljuduje ILS i BLS.
Agneza Aleksijevi6 predloZila je da u uputama triomo
Anastazija Sorii Uranii rekla je kako svalce godine u
Stunja slaZe se sa svim redenim, ali misli da je ovo v.i

radi o vaLnoj intervenciji. Takoder misli da to ner bi t
vaLnijr tedaj u sestrinstvu tedaj komunikacijskih vje5t
mijenjaju, takoder ustanove imaju timove zar<>anim
ovla5tene zareanimacijubez lijednika, vei sarnc, smij proyoditi masaZu srca. Predsjednica

'adi o uputam a za pripremu planova pa
rudnii pitanja i trajno usavr5avanje. Boj

au,anja pa misli da to treba pojasniti
rka dstanovamoLe odrLati onoliko
kalko je i sama radila planzaveliku

nasl.a2ija Sorii Uranii dodala je kako

nadzcJrom kvalitete predavanja iz plano
a, niti se radi o praienju provoclenja pla
jinr pe bavi ured Komore. Agneza

redsjednica umjesto predsj ednika lKomr
avne sestre ustanova. SnieZana Busand

ra stoji iza svog planaie se pita Sto j
tnidkgm sustavu. AgnezaAleksijevii sr

bolnitiama, ali nije kompetentna kotroli
rvinla za starije.I'redsjednik je rekao k
pmjavi. Misli da su glavne sestre i
treba glumiti tajnu sluZbu i sjediti na

nja koja se odrZavanju u cijeloj Hrva
u ciljlu da predavanja budu kvalitetna.
bijeqa.
lko je sve navedeno u kategoriji aktivn
nema potrebe za nagla5avanjem.

kakp rre postoji takva obvezapohadar
i pohadati takav tedaj. AgnezaAleksij

i rerztti drugi tedajevi, od palijative na
talkli tedajevi,pohadaju, ali se ne moZ

l bude preporuka :za takve teme.
putanra stoji preporuka za temu. I|

ina koju bi svatko trebao svladati ier
la piti obveza. Bojan Baki6 misli da

na, bjrduii da se pravila CPR desto
iju, a pedicinske sestre ionako nisu

e u Komori predvidena je pilot anketa

SE



Vijeia reklaie kako je nedopustivo u danra5njem v
vjeStine oLivljavanja, ako ih moraju znativozndi,vat
uputama treba preporuditi da se odrZavaju tedajr:vi, j
svatko mora znati osnovne vjeStine.
Zvjezdana Gvozdanovii je predloZila jedan teda,j

tim da to bude preporuka, ane obaveza.
Primjedba. na dlanak 6. odbijena je uz jedan suzdrLan
prima naznanje te 6e ju uputiti Povjerenstvu:ra
preporuku.
Primjedba na dlanak 8.: Mladen Samardiiija rr:lu:ao je
mirovanju i aktiviranju dlanstvaL te da ne vidi potrebu
Zvonimir Pardina slaZe se s tim te je rekao kako se

Primjedba na dlanak 8. jednoglasno je odbijerra.
Prva primjedba na dlanak 9. jednoglasno.je ptihvai
Druga primjedba na dlanak 9.: Mladen Samardi;ija
obuhvaia sve navedeno.
Druga primjedba na dlanak 9. jednoglasno je odbij
Treia primjedba na dlanak 9.: Z,vonimir Pardina rek
prisustvovati takvim oblicima u savr5avanLj a, buduii
biti obveza nego preporuka.
Treia primjedba na dlanak 9. jednoglasno je odbijenr
Cetvrta primjedba na dlanak 9. O ovoj primjerlbi vei
Cetvrta primjedba na dlanak 9. jednoglasr:ro je odbije
Agneza Aleksijevii predloZila je da se za buduinost
znanstvenog stupnja, odnosno rnentorstva i dok.tor

Ad4)
Autentiino tumadenje Poslovnika o izboru i o
medicinskih sestara i Pravilnika o izboru tijiela H
dono5enje Poslovnika o dopunama Poslovnika o i
Hrvatske komore medicinskih sestara iL donobenje
izboru tijela Hrvatske komore medicinskih sesta
Tajnik Komore pojasnila je kako je pravna sluZba i
tumadenje koje obuhvaia sve akte, a koje sluZi (i

Poslovnika i Pravilnika s koiima bi se trebalo iii na
su tako i doneseni.
Zvonimir Pardina rekao je kako je i prije bilo autenti
jednostavnija i prihvatljivija varijanta jer ne tretra mij
varrjanta, bududi da bi se na taj nadin izbjeglo previ
pojave pitanja, moZe se koristiti Autentidno tumadenj
Autentidnom tumadenju postoji problem.jer niitko iz
povjerenstva, a imenovano je Povjerenstvo za p,cmoi
dlanove imenovani dlanovi Viieia. Yrada se na 1.o da
sve Sto ono radi moZe odraditi ured Komore, er dla in
odnosno do dlanova Komore, i tada 6e biti prob
do dlanova Komore, ve6 je pitanje kada.Yezarlo uz
ovom sludaju novog potresa moZe biti 500 do ,600 dl va ftoji ie prijaviti Stetu i to sa crven

u da medicinska sestra ne zna osnov
ili policajci" Takoder smatra da

se zpanja moraju kontinuirano obnavljfti i

dlapove Vijeia,

glas;, $ time da Vijeie HKMS primjed
apit{nja i trajno usavr5avanje kao

ih tulmadenia zakoje smatra da su

iati akte te misli da je to logidnija
izmjrtna i dopuna akata, a u sludaju da

I'vica RaZnjevid rekao je kako u
ije(ia Komore ne moZe biti dlan
stradalima u potresima u koje su za
e takrlo Povjerenstvo nepotrebno, bud

a o tome moZe doii u iavnost.
Niie pitanje hoie li takva informacija d$ii

It Zagrebu bilo je oko 47 prijava, a u

ima Vijeia. Druga varijanta su izmjene
vj etovanj e sa zainteresiranom j avrro Siu, .j er



naljepnicom, Sto ie zahtijevati znatna financiislca
P ovj erenstva, kao ni za nabavu I aptopa iI i tablleta za
laptope ili tablete, a ta sredstva bi bilo bolje usrnjeri
Vidmanii je pitao jesu li dlanovi Vijeda l<oji su ujed
ostavke ili nisu. Eojan Baki6 rerkao je kal<o je nakon
podruZnice koji ie poduzeti datrjnje korake, odrLosno
raspisati nove izbore za delegate u Skup5tini IIKMS
rekao je kako prema anketi do sada ima 183 prijave
neSto crvenih, oko 60 je zeleno,azadetrdesetal<njih
grube brojke, buduii da se kolegice i kolege <inevno
barem 100 opravdanih prijava, Sto bi moglo znaditi
pomoi stradalima u potresu. Planirana sredst.va za d
je ukljudena i pomoi za bolesne medicinske sesitre.
dostatni do kraja godine, a to se moZe rije5iti rebalan
Komore koja ie biti krajem godine. Na skup5tini se

korekcija Vijeda od20o/o nede biti dovoljna, a trebat
diskriminacije, a takoder uvjeti moraju biti isrti za s

kako netko ne bio zakinut. Smatra da je to najpoSten
funkcioniranje, a tek treba vidjeti hoie li biti alovolj
rebalans proraduna na SkupStini. Predsjednica ry'ij

pozabavi Autentidnirr turnadenjem, a o ostalorr se

Dnevnog reda. Branlcica Ividinec rekla je kako "ie o
desto se Povjerenstvo sastaje, kolike su naknade.
ako to moZe odraditi ured Komore. Smatra da l,ovie
namijenjena radu Povjerenstva se mogu r.rsmjeriti u
RaZnjeviia s prethodne sjednice Vijeia IIKMS
Autentidno tumadenje zatraLena zbogtoga Sto su na
nazodni kolege dlanovi Vijeda IHKMS, te je zamolila
Povjerenstvu za pomoi nastradalima u potresu, ve6
raspravi Autentidno tumadenje, pod todkrtm 5, Dn
Povjerenstvu. Pitala.je Bojana J3akiia je li poclnio pi
HKMS. Bojan Baki6 rekao je kako je dao pisanu
Danyi Holetii rekla je kako je svoju ostavku prenijel
PodruZnice.
BlaLenka Stunja rekla je dapocftLava miiiljenjie Zvon
tumadenjem, buduii da druga varijanta odgada proc
trebazapodeti s izborima u podruZnicamiq buduii da
kojih su aktivna samo dva, jer su ostali oti5li u miro
6e se produljiti. Zbog svega toga podrZava Autentidn
Rekla je kako se raspravljalo o sukobu interesa, jer u
Skup5tini, potvrduj e sam sebe. Agneza A.leks ij evi6
transparentno, ali ako netko kor:ektno odraduje svoj
je da se povjerenstvo ne mora tako zvati, moZe se

Smatra da je kolegica Cecilija Itotim sigurno lko

iz Vukovara. Zvonimr Pardina slaZe se da moZer biti
radi o sivoj zoni, dok se ne donese Autentidno tum
danas, jer ako se ide unatrag moZe do6i do kolizija

stva te da ne treba raditi tro5kove zara(
lanorle Vijeca, bu<luii da svi vei imaju

Autentidnom tumadenju. Kad se rije5i i
rrepa moZe se nastaviti rasprava o

je kgje se onda mora primjenjivati od
se stqga treba od danas povu6i crtu,



odnosno od dono5enja Autentidnog tumadenja. T
revidirati, buduii da postoje jo$ od 2003. godine.
Autentidno tumadenje Poslovnika o izborr'u i opozivu
medicinskih sestara i Pravilnika o izboru tiiela lFlrv

uz jedan suzdrZan glas.

Ads)
Dopuna Odluke o imenovanju Povjerenstva
Tajnik Komore rekla je kako je prethodno Povje
sada treba vidjeti ho6e li se imenovati Povjerenstvo,
raspraviti, a sukladno odluci Vijeia mijenjat ce se sl

Odluka o raspisivanju poziva za dostavu dokunren
Ako ie Odluku o donacijama donosti radna grupa,

odnosno predsjednik Komore, postupa se suklladno
dvije mogu6nosti: jedna je da Vijeie donese odluku
temelj em prikup lj ene dokum entacij e dorro s i Iz,.ofir o

umjesto povjerenstva. Tijekom rasprave trebalo bi i

Odluka mogla prilagoditi zakljudcima Virjeia. 1'al<

poziva u kojoj je ostavljeno u dlanku 4. ytrazno mj
Komore predlaLe da rok za prikupljanje ,Jokaza bud
vremena za prikupljanje dokumentacije. O tome bi
ie odraditi taj posao"U sludaju Lalbe, ako de odluke
Vije6e, Zalbe se podnose Vijeiru Komore. U sludaju
Komore, odnosno predsjednik Komore, :ialberu tom
pokreie upravni spor. Sandro Vidmanii pitao je
povjerenstvo preimenuje u radnu grupu, a da se sve
kako bi se Vijeie moglo ograditi od Autr:ntidnog tu
to mogu6e, ako Vije6e tako odludi, samo je u tom sl
predloZene. Sandro Vidmanii smatra da.je to rje5enj
rekla je kako Vijeie ne bi bilo upoznato saLa.lb,ama
do5le do Vijeda, odnosno Vijece s tim ne bi bilo u

skupina. Tajnik Komore je potvrdila da je tako: ako

imenovano od strane Vije6a, Zalbe se upuiuju rr'ije6

Zalbe idu na Upravni sud. Predsjednik Komorre je
gdje Lalbe idu na Vijeie, druga je varijarrta da se to
pomoi za bolesti, a sve prema uvjetima koje postav

Komore, pokre6e se upravni spor, a on kao
Pitanje je samo u operativnom dijelu, jer je i prethod

Vije6e propisalo. Ivica RaZnjevi6 rekao je kako tre
potresom joS nije do kraja pregledano, a moZa: rJodi

svibnja neie biti gotovi svi pregledi, a prikuplljanje
ako zaposlenici Komore mogu sve odraditi urn-iesto

lak5a varijanta da Lalbe ne idu na Vijeie koje ih je
bilo je te5ko objasniti osobama koje su se Zalile:

se imenuje radna grupa, Lalbe ce doii na Vijeie koj
postojali uvjeti, ne bi bilo potrebe zaLalbom. da.ie bolje da o Zalbama odluduje U

aje

za rpk u kojem se prijave podnose. Tajlnik
Sto d[lji, buduii da ljudima treba dati
danas trebalo dogovoriti, kao i o tome lko
nosili radna grupa koju je imenovalo
predmete rje5ava ovla5tena osoba u

ludaju ne idu na Vijeie Komore, nego
oji li Sansa da se trenutno imenovano
dradi kao i u sludaju potresa 22.3.u2
adenja. Tajnik Komore odgovorila je da je
aju $otrebno prornijerriti Odluke koje st-r

na.jjeidnostavnije za sve. BlaZenka Studj
nema radne grupe, odnosno Zalbe ne bi
to, osim u sludaju da se imenuje radn

luke donosi radna skupina ili drugo tij
Komore, a ako odluke donosi ure<l Konfore,

nio da se moZe imenovati radna grul
i u trredu Komore. kao Sto se radi za
Vijeie. U sludaju Zalbe kad odluiuje

ik Kqmore moZe prodnijeti izvje56e Vij
F'oVjerenstvo radilo pod uvjetima koj

uzeti u obzir dapodrudje pogocleno
jo5 vedih oStedenLja. Smatra da bzLrem

kumgntacije trajatce i dulje. Rekao je
rdne grupe, za5to to ne bi udinili. Misli
bilo, nego na Upravni sud. Njemu osol
dega se njihova Zalba odbija. U sludaju
ie ih morati jo5 jednom odbiti. Da su



sud nego Vijeie. Agneza Aleksijevii rekla je da je kl
drugo je manje bitno. Zvonimir Pardina rekao jo da
predlaLe da rok bude 60 dana od dana dobivarrja nalj
pogodenom podrudju zvati Brankicu Ividinec za upu
sve trebaju i dalje biti ukljudeni. Pitao je tko ire donij
treba definirati iznose jer ie biti viSe prijava. JPitao je
obzira na to tko odraduje predmete. lI Zagrebu.je
donijeti odluku zanovi potres. 'Iajnik Komorc; je
zbog primjera medicinske sestre koja je dobila
kontaktirala ured Komore i naglasila da odekujer
jednako kao i oni stradali uZagrebu. Zvonimir Pard
pitanje je koliki 6e biti brojevi. Brank.ica Ividinerc rek
novim potresima dolaze nova o5te6enja i nove naljep
obzirom na to da se potresi jo5 uvijek dogadaju U sl
da prioritet budu kolegice sa crvenim naliepniLcama,
Pardina rekao je kako je prethodno Povjerenstvo zav
dogoditi i za godinu dana. Smartra da treba posl.ojati
prijava, Predsjednik Komore je rekao da se zato i pri
ie se broj stradalih pa ie se modi i planirati financi
ljudi ie zaista zadovoljiti kriterije. Ivica ltaZnjevii
postupiti jednako kao u Zagrebru i pravila se ne smij
mijenjati, a vjerojatno 6e se ne5to prenijeti u slj
prijava barem do devetog mjeseca. Mtisli da tretra u
toga sva sredstva koja bi se utro5ila narad radnr:
stradalima. BlaZenka Stunja pre>dlaLe da r;e prikupe i
stradali, obzirom da se radi o novim <logadanj ima,
donese odluka. Zvonimt Pardina predloZio da sre sve
napraviti rebalans proraduna, a podsjr:6a da tu postoj
Brankica Ividinec rekla je kako se idu6ih mjese,:i si
provedivo da se sve dogada sada, jer niti institucije
te5ko doii do dokumentaciie. a za sve ie trebati
Silvana Dekovii pitala je treba li danas donijeti odl
Vijeda rekla je da se odluke ne moraju nuZno donijet
sljedeiim sjednicama Vije6a. Irena D,anyi Holel.ii pi
tableta, odnosno hoce li se odluka donositi danes. P
moZe raspraviti pod todkom Razno.
Predsjednica Vijeia zakljudila je kak,c treba prilcupiti
javilo 180 kolegica i kolega, a zra mje,sec dana taj bro
odgoditi odluku o osnivanju raclne grupe ili o tome
prikupe svi podaci putem ankete, jer sukladno Auten
Povierenstvo.
Brankica Ividinec pitala je postoji li eLnketa na v'reb st

odgovorila je da postoji, a ako netko ne moZe prona6
sluZbenimail Komore, nakon dega ie im biti poslan
smatra da ljudi koji su ukljudeni u direktan Livot zaj
sluZbe ne mogu znati sve objektivne razloge. Predsj
imali potpunu dokumentaciju bili pozrvani da dosta nadopunu. Predsj ednic a Y ijeca rekla j e

isu

udna riied kriteriji koje donosi Vijeie, a

slaZE da rok za prijavu treba produljiti
nice. Misli da ie najvedi dio ljudi na
i logidno mu je da ljudi koji su uklju
i odluku koliko ie se isplatiti i smatra

treba li Vije6e donijeti odluku o iznosu,
esenzl odluka zaZagreb pa pita tko 6e

sila $a ne smije biti diskriminacije,
ve:za'po uz potres uZagrebu, a koja je
ie stfadali u novim potresima dobiti
ra se blaZe se s tim da iznosi budu isti, r

a je dp joS 50% nije niti pregledano, a s
ice koje se mogu dnevno mijenjati,

riu da ne bude dovoljno sredstava
zatim one sa Zutinn i zelenim. Zvonimi
ilo svoj posao, a ovakva situacija mogl

rrcijski okvir proporcionalo bro.ju
pliaju podaci, a k.ad se prikupe podaci

Bo.jalr Bakii rekao je da treba vidjeti
ao je da je razvmna odluka da treba
mijenjati, smatra da iznose takoder ne t
godlirtu. Misli da treba ostaviti mogudnr
i u obzir i percepciju dlanstva te da i
: i srgdstva zalaptope treba uloZiti u
forrnqcije o tome koliki je broj ljudi koj
da se na kraju, kad se podaci prikupe,
odgodi do 30.9. kad 6e biti moguie
i por4oi bolesnima koju ne treba odgad

nede iii u obnovu, ali nije potrebno
pogqdenom podrudju ne rade pa <!e bit

u o ktiterijima i radnoj grupi, Predsjedn
danaS, vei se o njima moZe raspraviti
a je Sto je s odlukom o nabavci I

jerdnica Vijeda rekla.je kako se o

poda(ke, budu6i da se s danaSnjim
mc,Ze samo porasti te sukladno tome
sve rtadi ured Komore, nakon Sto se

idnonir tumadenju nije mogude i

ici Komore, Anastazija Sorii Uranii
po.'zeznicu, moZe se slobodno obratiti n
poveznica. Zvonirnt Pardina rekaoje k

je da su svi oni koji

i

IaLe

at
iko

ida



kako se u radu prethodnog Povjerenstva pokaza.lo da

zahtjeve.lvica RaZnjevi6 rekao je da se tada radilo o

Predsjednica Vijeia predloZila.ie da sie o todkarna 5.

dok se ne prikupe podaci iz ankete. Prijedlog predsj

Ad6)
Dopuna Odluke o raspisivanju poziva za dostavu
O ovoj todci nije bilo rasprave, sukla,Cno prih'vaien

Ad7)
Prijedlog ponovne uspostave bodovanja trajnog s

Clanovi Vije6a zaprimili su prijedlog Po'vjerens;tva
PredsjednicaYljeca rekla je kako bi bilo dobro po
barem do dana dono5enja odluke. Epidemiolo5lca sit
miSljenja je kako bi najbolje bilo da odluka ostane
slaZe se s prolongiranjem odluke i rarli epidemio
Sto se ne moZe predvidjeti hoder li se 'Cogoditi novi
razgovoru s predsjednicom Vijeda do5ao do tog;a da

pro5la barem godina dana od dr:noSerrja prvobilne
odluke. Zvonimir Pardina rekao da onaj tko ho(ie udi
bodova. SlaZe se da se odluka prolongira barem do I
izuzece Sisadko-moslavadke Lupanije ko.ja nema in
Ividinec rekla je da u njenoj Zupaniji postoji mogudn
Sto neke ustanove imaju mogu(inost odrZavanja pred
Njezina Zupanija je vrlo velika i nisu svi dijelovi j
predavanja ito Lele, a neki dijelovi nemaju tu mogu
DonoSenje odluke o prijedlogu ponovne uspostave
prolongira se do daljnjega.

Ad8)
Razno
Predsjednik je izvijestio o pokretanju kampanjerza
Sve komore aktivno 6e sudjelovati u kampanji
sve akcije u svrhu promoviranja cijepljerrja.Rekao je
potresom odmah aktivirala, a smje5taj sr: rje5avao u
statidara za kolegice i kolege krrjima nisu bili pregl
svim kolegicama koje su javile da im kurie nisu preg
smjeStaj, bududi da nisu Zeljele ostaviti svoje
sestrama i kolegicama i kolegama kojima je bila pot
Komora na raspolaganju za pomo6, Rekzro je kako j
zaizmienu Uredbe o lcoeficiientima u Ministarstvu
kako je administracija spora jer je poziv posla.n

studenog. O rezultatima sastanka 6e obavijestiti na
za smje5taj u stanu, odnosno je li bilo zainterr,:sirani

kori5tenju stanaza sljedeiu sjednicu Vijeia. Predsj

zainteresiranih za smje5taj vezano uz potres, te 6e se izvje$6e o kori5tenju stana u pro5loj

i poznaju ljude koji su uputili
ljudi,

6. dnevnog reda odgodi donoSenje odl
ice iVije6a je jednoglasno usvojen.

kumentacije
prijedlogu iz todke 5. Dnevnog reda.

rudnog usavr5avanja
strurdna pitanja i tnajno usavr5avanje.
fu odluku prolongirati do daljnjega, a

ija je bolja, cijepljenje je zapodelo, al

snazi barem godinu dana.Ivica RaZnj
situricije, kao i radi potresa, osobito

I epidemije. Predsjednik je rekao da je
odluka prolongira, barem do 3.4.

uke. Misli da ima vremena za donoSeni
i 6e u0iti, bez obzira na obvezu skuplj
5., f(dd ie se vi5e ljudi procijepiti,uz

ituru u ovom trenutku. Brankica
odlLav anja predavanj ana, osobito st

vanjd i kolegice su Zeljne predavanja.
stradali. Neki 6e moii odrZavati

t..

vanj a trajnog strudnog usavr5avanj a

ljenje zajedno s 9 komora u zdravst
iranja cijepljenja. OdrLat 6e se webin

kako pe anketa za l<olegice pogodene
.u od jednog darra. On osobno je osig
iobjekti. Zorun Povh kontaktirao je s

rne. Kolegice i kolege odbile su pon
. Osdbno je komunicirao s glavnirn

pomoi. Svimaje rekao kako im je
danag stigao poziv na sastanak Radne

iva koji ie se odrZati27.l.Istakn
,;zajedno s rje5enjem diji je daturn iz

Vijeiu. ElaZenka Stunja pitala
kolegica, te je zamolrlazaizvjeitaj o

nik Komore je odgovorio da nije bilo



pripremiti za sljedeiu sjednicu Vijeia. BlaZerrka Stu
mirovinu i neaktivni su, a izbori nisu provedeni. N
samo dva delegata iznjezine skup5tine, Sto smatra
nastaviti raditi kroz Izvr5ni odbor. Budu(ii da ie bilo
kolegica delegat iz njene podruZnice nije dobila od
pitanje postavi Vijedu Komore" Kolegica. je pitala na
milion i 750"000 kuna koja je bila predvidena u 201
posl ovanj a. Voditelj ica radunovodstva j e poj asni I a
ukljuduje odrLavanje servera, ureda, rcznih aplikacij
Maksimirskoj i La5dinskoj, priduve za sve prostore i
kolegica shvatila da se ne5to ocl toga odnosi nla pros
koristi kao stan. Delegat je shvatila da se milion i 7
malo bojanja pa bi zato voljela da se ta stavka trrojas
informatidki dio ili na naknade liudima. Voditeliica
na informatidki dio, odno sno na odri.av atrj e apl i kacij
koliko se ona sje6a, na skup5tini bilo govora o planu
uredenje Maksimirske na 1. katu, budu6i da taj
prije potresa i svih novijih dogadanja. Obzirom da lj
financijsko poslovanje, BlaLenka Stunja pitata je gd
godinu, jer ju ona ne vidi ili ju ne zna iSditati. K.olegi
stavka za investicijsko i tehnidko poslovanj e nalazi
radunovodstva rekla je kako u ovom trenutku nema
da se stavka nalazi na istom miestu. odnclsno stavci
dokumenti jednako posloZeni. lllaZenka iStunja rekla
nespomenuti materijalni rashodli te pita je li to ta sta
brojka rasla ili je to ne5to drugo. Zvonimir Pardina
objaSnjenje. Misli kako je sve preopienito i orr ne
jasnu informaciju. Razumije da ekonomisti tako pi5u
i5ditati te informacije Stoga srnatra kako bi bilo
j er Vij eie o d govara za frnancij :;ko po s I ovanj er.'Vo di
Stunju da joj pojasni o kojoj se todno sta'yci radi. Bla
nespomenuti materij alni rashodi, planirano je 2,23 5 .

su tu ukljudeni troSkovi amortizacije, sjednice tijela
materijalni rashodi, jeriu li to tro5kovi za investicij
ilije to ne5to drugo Voditeljica radunovodstva rekla
plan izraduje sukladno Zakonu o radunovodst'vu i
napraviti onako kako propisuju radunovodstveni p

Zakon o neprofitnim organizacijama. Naglasila je da
kojem je svaka stavka obrazloLena. Voditeljica r
posebnu specifikaciju za potrebe Vije6a, a za skup5ti
stranici, se treba drLatr propisa. Zapotrebe Vijeia m
svaku stavku, ukoliko Viieie to zatraLi.2lvonimir Pa
283.000 kunaza edukaciiu ureda Komore. osr.rb,ito s

radunovodstva pojasnila je da,bez obzira na epidemi
imaju pravo nakotizaciju koja se i dalje isplacivala s

Komore, ured ima redovne godiSnje edukacije lloje
sprjedavanju pranja novca, GDIPR-u, Zakonu o infi

ja je lekla kako su njeni delegati otiSli
losti, na zadnjoj Skup5tini bila su akti

zado{oljavajuiim. Misli kako se treba
ehnidfih pote5koda na sjednici SkupSt
vor nh svoje pitanje, pa ju je zamolila
sjeclnici Skup5tine Sto ulazi u svotu od
r. pod stavkom investicijskog i tehnidk
u tu ptavku ulazi sve odrZavanje koje

, ukljpdujudi E- learning, prostora u
;lidnd. BlaZenka Stunja rekla je kako je

ispod ureda u Maksimirskoj koji se

.000 kuna potroSilo za nekoliko plodica i
i. Pitala ie odnosi li se E-learnins na
dunoyodstva odgovorilaje da se to odn
. Voditeljica radunovodstva rekla.je da.

sry{Oeeu godinu u kojem se planiralo
s vremenom treba urediti. To se plani
ii,eleznati i Vijeie je odgovorno za
se t{ stavka nalazi u planu za202l.
j<rj lje poslala pitanje o tome gdje se,a JoJ [e poslala pltanJe o tome gdJe

plani za 2021, godinu" Voditeljica
sebe Financijski plan 2a2021. godi

dje.f e bila i prije, buduii da su svi
je kako ona sada vidi pod ostalo

, salno drugadije forrnulirana i je li ta
o je kako njemu dolaze kolege itrai.e

objapniti svojim dlanovima, niti prenij
ali ntisli da kolesice i kolese ne znaiuda kolegice i kolege ne znaju
da Se sve specificira i da se ima bolji

lj ica padunovodstva zamolila je BlaLen
Stunja pitala je Sto su osnovni

) lcuna, Sto ona smatra nejasnim, bud
mofi poja5njenje Sto su to nespomen

isi, k4o Sto je Zakon o radunovodstvu i

posttoj i obrazloLenje Financij skog plana
ovodgtva rekla je da uvijek moZe naprar

i sve ostalo, kao Stoje objava na

odrZbvanje kao Sto je to bilo u2019. g
e kekp je sve isto, bududi da se financij
vilnildu te se ne mijenja.Plan se mora



ovisno o njihovom djelokrugu. Preds.jednil< Komore
za sudjelovanje na strudnim skupovima, ,a odrZani su
Povjerenstvo za studnapitanja i trajno usavr5nvanje
rekao je kako ga dlanovi zasipaiupitanjima, a on ne
neugodno, a dlanovi s pravom postavljaju pittrnja.
radunovodstva da za sljedeiu sjednicru ViLjeia prrip
planaza202l. godinu kako bi se otklonilLe neiasnoie
petlja u financijskapitanja, iako je doktorirala rn
postoji e-mail, telefon, a takoder postoji iskupBtina K
ihzanima. Bila je nazodna na vi5e sjerdnica SkupSti
upravo je to mjesto na kojem treba postaviti takva pi
da se ove godine Skup5tina odrZavalaL virtualnLo, liudi
Cecilija Rotim pitala je Sto je s izborima u podruZni
je Vijeie u jedanaestom mjesecu donijelo odluku
omoguiawa odgodu od 6 mjeseci. Premil sadaSrnjem
izbore u podruZnicanta za dlanove izvrSn,cg oclbora i
buduii dapoziv treba biti upu6en 8 dana ranije te ju
prethodnim dogovorima, skup5tine trebale odri,avati
rekao je kako je na Skup5tini donesena odluk;l da se
prema kojima bi se mandat mogao produtjiti rra godi
radi izmjena Statuta, koje su bile na javn<lj raspravi,
medicinske sestre koje rade izvan sustava zdravstva i
i dopune trebaju i6i na suglasnost ministru zdravsstv
odluku o raspisivanjuizborazadelegate. Time se svi
dega sve moLe i6i prema redovnoj procecuri. I$ve to j
epidemiolo5ke situacije, buduii da se moraju po5ti
tome da se u devetom mjesecu moraju odrLati rr:dovi
tome da se ne dogodi da je nekome istekao mandat, a
je proSlo viSe od Sest mjeseci ocl isteka mandat.a, To
odrLati bez problema, jer nete biti ogranidenja c,d
Treba voditi brigu o tome da nakon izmjena i dopuna
izbore za delegate u Skup5tini , Zbog epidemioloSke
pa smatra da je bolje imati rok od godinu dana kako
sludaju to znadi da ima vremena do desetog m.jeseca
izbora delegata. Darinka Zvorc Novak pitalaje radi I
tko saziva skupStinu, Predsjednik je odgo'vorio kako
a predsjednik Komore saziva i redovnu i izvarLrednu
ministar stiii potpisati izmjene i dopune Statuta, kak
Komore pojasnila je daizmjene i dopune Statuta po
odobri, odnosno potpi5e. Zvonimr Pardina pitaLo .ie
dopune Statuta jer bi se mogli naii u stisci s vffemen
Ako ministar ne potpi5e izmjene na vrijenre moiie se
rekao da se neie dekati zadnji dan. Predsjiednica Vij
za skupStine podruZnica prema vaLecem Sitatutu,
postupati te hoie li prema tome podruZnice imati v
potpi5e na vrijeme, sve 6e biti u redu, ali bilo bi d
dogodi, buduii da je Vijeie odgovorno za raspisivanj

znatikoji su termini u sludaju da se to

ltio je da Kornora financira koti
kon g{esi HUMS-a, HDMSAR.IST-a gdj

ilo isplatu kotizacija. Zvonimir
a pu{u informaciju zbog dega mu je

ica Vijeia:zamolila je voditelji
i specifikacije i obrazloZenje Financij
AgnazaAleksijevi6 rekla je kako se ne
)menp, nego po potrebi zove ured Kom<

na kojoj delegati mogu pitati sve
Ko na kojima nitko niSta nije pi
nja. plaZenka Stunja rekla je da, <tbzi

nisu shvatili.
ma,4a delegate i izvrSne odbore, budu

iilanku 11. Statuta HKMS koji
rjuitrebalo bi se podeti pripremati za

legate, a za organizaciju treba vrem
nirna kakav je plan, jer bi se, prema
treiqm mjesecu. Predsjednik Komore

de u lzmjene i dopune Statuta HKMS
u dana. Skup5tina ie se odrZati u veliad
odnqse se na osnivanje Povjerenstva

oq5anizir ano radi neizvj esne
rokovi i objavitijavni poziv radunajuii pri

Jw

)je
:ina

e skup5tine podruZnica.Vodi se briga o
da se ne mogu odrLati:regularni izbori, jpr

da 6e se izbori u podruZnicama modi
mjespci pa ie biti dovoljno vremena.

Statu(a HKMS Vije6e na vrijeme raspi
tuaoije bili su odgodeni izbori za delel
i se sVe moglo obaviti na vrijeme. U o

or ganizir anje skup Stina po druZn i ca i
se o fedovnoj ili izvanrednoj Skup5tinife
se u veljadi odrLati izvanredna skup5tifra

li ministar stiii potpisati izmjene i

na qrganizirati skupS1;ine. Ako mini

rdatao a zatim te izmj
a Vije6e ie donijeti
ra godinu dana, nako



provodi se cijepljenje te bi bilo dobro znati l<<rji rok i naju podruZnice da se mogu na vrijeme
roditala dio iz zapisnika kad su se izbororganizirati. Cecilija Rotim je pitala koji je ron< te je

odgadali, a u kojem stoji da je rok bio od 20. ru.fna 15" listopada u kojem su se trebali ra
slan mail u kojem je sve bilo obja5njizbori za delegate. Tajnik Komore rekla je da je bio

ukljudujuii i rokovi, a vodi se raduna o tome da se dogo[i probijanje bilo kojeg roka.
Zvonimir Pardina rekao je kako je bilo redenc, da 6e
dudno da to pitanje nije bilo na dnevnom redu dtana5

o syemu raspravljati u sijednju pa mu
je sjednice. Tajnik Kornore rekla je da

upravo zato pristupilo Izmjenarna i dopunama stat te da se epidemioloSki uvjeti nisu
dlukq o raspisivanju izbora za delegatepromijenili, niti su epidemioloSke mjere popu5tene.

r--'_J_'.-.-_-.vD*--

olo5ke situacije, odnosno dok se ne ostskupStine Vijeie je prolongiralo upravo zbog epidem
epidemiolo5kiuvjeti kojih i dalje nema. Predsjednik
organiziraju skup5tine, dozvoljavaju li to epi<lemio
izvr5ni odbori o tome sami donose odluku. ata znadi
skup5tine podruZnice, jedna za izbor predsjednika i i
To se hdelo izbje6i, pa se i5lo k tome da se sve odrZi
iz jedne podruZnice u kojoj je predsjednir;a bila
mandata, ali na toj skup5tini ne bi mogli biti odrZani
Ivica RaZnjevii rekao je da ako ministar ne potpi5e luku do 1. oLujka, treba se pripremiti
izbore izmedu 15. oZujka i 15. travnja. Zvonirnir p ina.je pitao, nakon razgovora sa.Je pltao, nakon razgovora s

i izbori, jer su u pitanju i izbori zapredsjednikom podruZnice, do kad se mogu prolongi
predsjednike podruZnica koji nisu sigurni do kad im u n'laqdate, bududi da su oni neovisni, a

rano Sto je s njihovim mandatima. Ceciimaju mandate na detiri godine te u Statutu nije defin
Rotim citiralaje Statut Komore, dlanak I 1. prerna
izbora, a najdulje na 6 mjeseci, produZuje mandat sv
predsjednike podruZnica. Tajnik Komore potvrclila je
predsj edni cima podruZnica produlj uj e mandat. Cecili
izbore za predsjednicu podruZntce, zamjenicu predsj
narednih l5 dana, Predsjednik Kr.omore je odgovorio
kako, bududi da joj epidemiolo5ka situacija ne ide na
Komore rekao je kako bi moglo doii do problema ak

bila inicijativa za sazivanjem izvanredne skup5tine.
podvu6i crta. Tajnik Komore rel<la je kako treba pri
Komore, kao Sto je to bilo u jednom drugr:m sludaju,
toga pokrenut je upravni spor koji je Komora rlobila,
trebalo postojati u sludaju gospodina ....,,, trebaL se d

jem sp, u sludaju nemoguinosti od
m tijqlima Komore, Sto ukljuduie im tijqlima Komore, Sto ukljuduje i
da talio stoji u vaLecern Statutu i da se i
a Rotim rekla je kako ona moLe organiz

rice, tajnicu i dlanove izvrSnog odbora
ko lakonski moZe, Ceciliia Rotirn rekl
rku, fiaZalost, ne moZe. Predsjednik
netko organizira s;kup5tinu da bi sebi

ro.je tajnika Komore gdje se moZe
iti dvrste dokaze jza proces pred Sud
je trajalo viSe od godinu dana. Nakc
luij da su postojali dvrti dokazi. Isto

produljio mandat kao predsjedniku podruZnicer, a i zaflelegate nisu raspisani. S druge st
i koga birati.podruZnice su autonomne i same mogu odluditi kada

Zvonimir Pardina rekao je da . .. . . .. Salje pisma p niku i objavljuje ih na Facebooku. Pi
je smije li delegat objavljivati javno sluZbenu k u. Smatra da svi trebaju odgova
vezano uz to Sto se smije javno objavljivati i da duZn ioi fomore trebaju odgovarati ako ja
objavljuju sluZbenu komunikaciju. Obzirom na uv.l pita ge kako procesuirati one koji krse

te.je prepridao svoju komunikacrju s 11
pravila. Predsjednik je rekao kako je kolega specifi
Smatra kako kolega kao delegat i dlan Komore ima redena prava, uklj uduju6i pravo n€r
prijedloge za izmjene Statuta. Iznio je njegover zahtj
Skup5tine. Zvonimir Pardina rekao je kako post<rji od
prenosi informacije koje nisu za Siru javnost i kcrje i

da je prekr5io poslovnu tajnu.

vr a za izbor delegat
r i 1nice. Postojao je
a di produljenja svc
zbori za delegate k.oje raspisuje Vijeie.

o kojima 6e se respraviti na sjednici
rvorpost dlanova prema Komori, a ko
ivtlju nezadovoljstvo dlanova, kao Sto

Kljudno je imati dvrste dokaze koji mogu proii na . I'ajnik Komore predloZila j e Zvonim



Pardini da proslijedi u ured Kornore sve clokaze koje
njezinoj Zupaniji doSlo do razdora zbog kolege kojij
izloLeni svaki dan i treba da dlanove treba redovno i
zadovoljan. Komoru ne dine samo duZnosnici, nego
kako ju osobno ljuti Sto kolega ... . . .. tvrcli da nema
da rad Komore nikad nije bio transprarentniji rnego

putem web stranice, newslettera, PR agerrcije.
Predsjednica Vije6a je svima zahvalila i najavila slj

Sjednicaje zavrlila s radom u 14.17 sati.

Zapisnrk vodila:

Anastazija Sorii Uranii

ma. fi.uZa Uremovid rekla je kako je u
doriap iz druge Zupanije. Smatra da su
je5tavati, a uvijek se nade netko tko nij
i dlafrovi. Predsjednica Vijeda rekla je

kakve informacije, iako je delegat, a

osdbito obzirom na redovna izviestav

u sjednicu Vijeia u veljadi.

Predsjednica Vije6a Komore:

na Fri5di6, magistra sestrinstva


